



2016 MD-10貓同盟秋季冠軍貓展

MD-10 PROFESSIONAL SHAMPOO UNITED FELINE ODYSSEY CHAMPION CAT SHOW
SCHEDULE & SHOW RULES

章程及參賽守則



Date	: Oct 22nd & 23rd 2016 (Saturday & Sunday)		
Time table	:		
SAT Oct 22nd	10:30a.m. 11:00a.m.-7:00p.m.	Check-In Judging & Open to public	
SUN Oct 23rd	9:15a.m. 9:45a.m.-6:00p.m.	Arrive show hall Judging & Open to public	
Venue	: 1/F, YMT Community Centre, 60 Public Square St., Kowloon, Hong Kong		
Organizer	: United Feline Odyssey		
Judges	: Championship, Premiership, Kitten & Household Pet		
	RING 1 Yukiko Hayata	All Breed	
	RING 2 Etsuko Hamayasu	All Breed	
	RING 3 Mihoko Yabumoto	Longhair Specialty	
	Nicholas Pun	Shorthair Specialty	
	RING 4 Irina Tokmakova	All Breed	
	RING 5 Mary Auth	All Breed	
	RING 6 Becky Orlando	All Breed	
	RING 7 Edward Maeda	All Breed	
	RING 8 Satu Hamalainen	All Breed	
	RING 9 Carla Bizell	All Breed	
	RING 10 Kathy Black	All Breed	
	It will be a "TEN-RING" 2 days back to back show where all cats and kittens will be judged by TEN individual judges, under the rules of CFA.		
Entry Fees	: HK Dollar \$		
	Pedigreed cat	Championship, Kitten, Premiership	Per entry 1550
	1. Special discount:	Same owner or cattery (Prefix/Suffix), in same postal package 2 entries & above	Per entry 1250
	The above offer is applicable for Pedigreed cat entry and each cat is eligible for single discount rate only		
	Per Household Pet	Exclusive offer	Per entry 800
Remarks:	The show committee reserves the final decision on all discount package		
	Double Cage (limited)	45"(L) x 20"(W) x 20"(H)	Per Cat 150
	Grooming Space (Limited)	45"(L) x 20"(W)	300
	Substitution (same owner)	(Per cat, per time)	200
	Surcharge for payment made at the door of showhall (Apply to due/ overdue payment OR Absentee/ Present cats)	(Per cat)	200
	Bounced cheque	Per each time	500
Closing Date	: Oct 14 th , 2016		
Last substitution on	: Oct 14 th , 2016		
Entry Limit	: 150 cats		
Application	** We accept application by postal mail or Online entry only		
Postal mailing	Registered Mail OR Courier delivery for entry form will NOT be accepted.		
	: 1. The show entry form(s), 2. Entry Form Attachment 3. Exhibitor Declaration - Hong Kong AFCD Required Form; and 4. Show Entry Fee by cheque crossed made payable to UNITED FELINE ODYSSEY or submit with bank in proof (Nanyang Commercial Bank 043-481-0-005405-3) Mail to : United Feline Odyssey 12/F, Surson Commercial Building 140-142 Austin Road, Kowloon, Hong Kong		
Online entry	: by completing CFA online entry form, then email the followings within 10 days: bank in proof + ENTRY FORM ATTACHMENT, Exhibitor Declaration - Hong Kong AFCD Required form to: ufoentry@gmail.com		
Remarks	<ul style="list-style-type: none"> All exhibitors are required to complete the Exhibitor Declaration - Hong Kong AFCD Required Form for each entry. All entries to be confirmed upon payment receipt. Entry fee is not refundable once application accepted. 		

日期	: 二零一六年十月二十二及二十三日 (星期六及日)		
程序表	:		
十月二十二日(星期六)	上午十時半 上午十一時至下午七時	報到 評選及公開展覽	
十月二十三日(星期日)	上午九時十五分 上午九時四十五分至下午六時	到達會場 評選及公開展覽	
地點	: 香港九龍眾坊街60號 梁獻利社區會堂 1/F		
主辦	: 貓同盟		
評判	: 冠軍貓組、絕育貓組、幼貓及家貓組		
	RING 1 Yukiko Hayata	全品種	
	RING 2 Etsuko Hamayasu	全品種	
	RING 3 Mihoko Yabumoto	長毛特別賽圈	
	Nicholas Pun	短毛特別賽圈	
	RING 4 Irina Tokmakova	全品種	
	RING 5 Mary Auth	全品種	
	RING 6 Becky Orlando	全品種	
	RING 7 Edward Maeda	全品種	
	RING 8 Satu Hamalainen	全品種	
	RING 9 Carla Bizell	全品種	
	RING 10 Kathy Black	全品種	
	比賽以 <十賽圈評選> 分兩天進行, 每一參賽貓隻會經十位獨立評判按美國CFA比賽規則評選。		
報名費	: 港幣HK \$		
	註冊組參賽貓	成貓組、絕育貓組、幼貓組	每一隻 1550
	1. 特別折扣:	以同一郵件及同貓主或貓場名稱為準 報名兩隻或以上	每一隻 1250
	** 以上優惠適用於註冊組參賽貓, 並祇可享用其中單一項折扣**		
	家貓組參賽貓	獨享優惠	每一隻 800
備註:	大會保留所有報名優惠最終決定權		
	雙倍籠位 (有限供應)	45"長 x 20"闊 x 20"高	每隻 150
	梳理空間 (供應有限)	45"長 x 20"闊	300
	更換參賽貓隻 (同一貓主)	(每隻及每次)	200
	貓展現場繳款 附加費 (包括缺席或出席的貓隻或逾期繳付報名費者)	每隻	200
	銀行退票	每次	500
截止報名日期	: 二零一六年十月十四日 郵載或額滿即止		
最後更換貓隻日期	: 二零一六年十月十四日		
參展名額	: 一百五十隻		
報名方法	** 只接受郵寄或CFA網上報名。 恕不接納 掛號郵件或遞遞 遞交報名表		
郵寄	: 請填妥 1. 參賽表格 2. 參賽表格附頁, 3. 香港漁農自然護理處指定之貓主申報表格, 及 4. 並連同報名費用以劃線支票, 抬頭: UNITED FELINE ODYSSEY 或連同銀行入數收據(南洋商業銀行 043-481-0-005405-3) 郵寄 貓同盟 香港九龍柯士甸道140-142號瑞信商業大廈12/F		
CFA 網上	: 填妥 CFA 網上貓展報名表格, 10日內將 1. 參賽表格附頁, 2. 香港漁農自然護理處指定之貓主申報表格及 3. 銀行入數收據 電郵至: ufoentry@gmail.com		
註	<ul style="list-style-type: none"> 所有參賽貓主必須為每一參賽貓填寫香港漁農自然護理處指定之貓主申報表格 所有報名以收妥報名費用為準 參賽報名一經接納, 恕不退回報名費。 		

ELIGIBILITY / INELIGIBILITY FOR ENTRY

CATS TO BE ENTERED IN: Please see 'How to Complete a CFA Entry Form'

Any cat or kitten of sound health not less than 4 calendar months old on the opening day of a show and which has not been previously disqualified under the provisions of show rule is eligible (subject to the exceptions herein) for exhibition at shows sanctioned by CFA and may compete for an be entitled to win, under the rules herein, any ribbon or prize offered.

Any cat or kitten from a house or cattery where there has been feline panleukopenia (formerly known as feline distemper or feline infectious enteritis) within 21 days prior to the opening date of a show is ineligible for entry, and should entry have been made prior to the onset of any such condition, such entry is ineligible for admission into the show room.

Only cats which appear healthy, without evidence of fleas, ear mites, or any contagious or infectious illness are eligible for admission into the show room. It is the responsibility of the exhibitor to refrain from bringing an unhealthy cat or kitten into the show hall. Failure to observe this rule will be grounds for disciplinary action. 版權所有, 翻印必究

參賽資格

參賽組別 - 請細閱「怎樣填寫參賽表格」

任何成貓或幼貓 (由貓展首日計算, 不少於4個月大), 健康良好, 以往沒有在CFA貓展中被取消資格, 則可在CFA貓展中參賽並角逐有關獎項。

任何成貓或幼貓若來自同一個曾在比賽日前二十一內發生貓隻之泛白血球減少症Feline Panleukopenia (前稱貓瘟熱 Feline Distemper 或貓隻傳染性腸炎 Feline Infectious Enteritis) 的家居或貓場, 則其同一家居或貓場之貓隻均不合符參賽資格; 若以上病症發生於報名參賽後, 該等貓隻亦不能進入會場。

祇有健康、沒有跳蚤、耳蝨、任何接觸性或傳染性疾病的貓隻才可以進入會場, 參賽貓主應自律, 不可將帶病的貓隻送進會場, 違規者將受到紀律處分。



2016 MD-10貓同盟秋季冠軍貓展
MD-10 PROFESSIONAL SHAMPOO UNITED FELINE ODYSSEY CHAMPION CAT SHOW
SCHEDULE & SHOW RULES
章程及參賽守則



A cat or kitten not having all its physical properties - eyes, ears, legs, tail, claws, **both descended testicles (except for Premiership and desexed Household Pet)** - or has had surgery which changes a cat's natural functions (e.g. tendonectomy), is not eligible for entry.

Kitten under the age of 4 months or pregnant cat will not be allowed for the competition.

CAUSES FOR DISQUALIFICATION

A cat or kitten shown in the wrong class or under incorrect name, ownership, or registration number may be disqualified by the Central Office and any wins voided.

The show manager has the responsibility to order the immediate removal of any sick cat or kitten. Such cat or kitten will be entitled to all prizes allotted to it prior to its removal.

A judge must disqualify a cat or kitten for a defect listed in the "Disqualify" section of the standard for that particular breed or color.

A judge will disqualify and dismiss from his ring any cat or kitten that bites or that is, in his judgment, behaving in a recalcitrant or threatening manner.

The excessive use of white powder, or chalk, or the use of any colored powder, colored chalk, tints, color rinses or other artificial coloring or concealment media on a cat or kitten entered in a CFA show is strictly forbidden. The plucking of buttons or lockets; the use of any device, substance or chemical; e.g. tranquilizer, hormone, anti-histamine, that will alter the natural actions or appearance of a cat or kitten, is forbidden including the surgical alteration to the cat's anatomy such as cropped or stapled ears, docked or shortened tails. Evidence of such, as determined by the personal opinion of the judge, will result in the immediate disqualification of the entry in that ring.

The judge will disqualify any entry (including declawed cats and kittens and adult, whole males that do not have two descended testicles) entered contrary to these rules if such an entry has not previously been disqualified.

Any cat or kitten may be disqualified by the judge if found to be in violation of the provisions in these rules.

RESPONSIBILITIES OF EXHIBITORS

Any person entering a cat or kitten in a show held under the rules of CFA and the show committee shall by such act agree to abide by, and this person and the entry of this person shall be subject to these rules. The show committee reserve the right to cancel any cat entry not confirming to the rules.

****The applicant must be the owner or authorised agent of the entered cat(s), and must conform to CFA certificate of registration.**

An entry must be accompanied by the owner or the appointed agent to the show hall.

An entry must remain in the show hall until the show finish.

All cats must be benched according to organizer's instruction. Unauthorized change of position and usage is strictly prohibited.

Owners or appointed agent is responsible to care for the safety of his/her cat.

According to Hong Kong Agriculture, Fisheries and Conservation Dept, that all cats and kittens entered or present in the show hall MUST be inoculated by a licensed veterinarian against feline enteritis, feline rhinotracheitis, calici viruses and rabies before entry.

The injection must be made within 1 year from the show date.

The rabies vaccination must be made at least 14 days before, and within 3 years from the show date.

Vaccination certificate must be presented during veterinarian inspection.

****All vaccination certificate must be signed by registered veterinarian.**

***FORMAL CHECKING-IN PRIOR TO BENCHING WILL BE REQUIRED.**

***ALL CATS WITHOUT CHECKING-IN AT THE SHOW RECEPTION ARE NOT ALLOWED TO ENTER THE SHOW HALL.**

UNAUTHORIZED COMMERCIAL ACTIVITIES, TRANSACTIONS OR PROMOTIONS ARE STRICTLY PROHIBITED IN THE SHOW HALL.

Any Chinese version of the show rules shall be for reference only. Whenever there is any discrepancy or conflict between the English version and the Chinese version, the English version of the show rules shall prevail to the extent of such inconsistency or conflict.

任何參賽貓如其應有之器官不齊全 - 眼、耳、腿、尾、爪、**兩顆睪丸 (不適用於絕育貓組及已絕育之家貓)**，或曾用手術改變其自然功能，(例如：肌腱切除術)，其資格將不獲接受。

所有年齡少於四個月的幼貓或懷孕貓隻均不能參賽。

如遇以下情況，參賽貓隻將被取消資格

參賽幼貓或成貓如被發現所填報之組別，貓隻名字，屬主資料或註冊號碼不符，將可能被取消參賽資格，而其所取得之獎項亦將會被取消。

大會有責任要求患病之參賽成貓或幼貓即時離開會場，而該貓隻於被移走前所得之獎項則可保留。

如參賽貓隻擁有該品種或顏色標準中“取消資格”所描述的缺點，評判將會取消該參賽貓之參賽資格。

如貓隻在評審過程中有抗拒行為，例如：咬人或抓人，評判有權取消該貓隻在該賽團的資格。

嚴禁使用過量白粉末；使用染色顏料或粉末；其他可改變皮毛顏色之物品用於貓隻身上；採用任何方法，例如：服用藥物、裝置、設備以改變貓隻之表現或行為；貓隻曾接受手術矯形，例如切除或改短尾部、外耳整形手術等，評判有權憑個人判斷立刻取消該貓隻在其賽團之參賽資格。

如參賽之成貓或幼貓曾接受手術去除貓爪或成年之雄貓不足兩顆睪丸，評判有權取消其參賽資格。

如貓主在比賽期間擅自將參賽貓隻移離會場，其參賽資格將會被取消。

貓主須知

所有參賽貓主一經為其貓隻報名參賽，即代表同意遵守CFA及大會所訂定之比賽規則及安排。如有違規，本會保留取消其參賽資格之權利。

****報名人士必須為該貓隻之主人或經受權委託人，而註冊貓隻則以CFA註冊證書所示資料為準。**

參賽貓隻必須由貓主或其委託人帶同出席。

所有參賽貓隻必須留在會場直至大會之指定時間。

所有參賽貓主/委託人必須遵照大會之指示安排貓隻入籠。任何人士不得擅自更改展示貓籠之用途及更換貓隻被編配的位置。

所有參賽貓主/委託人有責任確保其貓隻之安全。

根據香港漁農自然護理署規定，所有參賽貓隻必須在比賽日前一年內注射混合預防針，及在比賽日前十四天及過去三年內注射預防瘋狗症針，而貓主亦需於比賽當日出示有效的注射證明文件。

****所有注射證明文件（針咭）必須由註冊獸醫簽署。**

***所有參賽貓隻於入場前必須向大會報到**

***未有向大會報到之貓隻一概禁止進入會場**

所有未經批准之商業、買賣或推廣活動，均嚴禁在場內進行。

以上大會規則之中文版本只作參考而設，中英文版本如有不符，則不符之文意一概以英文版本為準。

The END